
Протокол № 7

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 28 липня 2021 року                                                              м. Кропивницький

Склад комісії – 7 осіб

Присутні 5 осіб:
голова постійної комісії – Дрозд Юрій Васильович;
секретар постійної комісії -Тесленко Андрій Вікторович

члени постійної комісії: 
 Шевченко Денис Вікторович
Шевчук Артем Сергійович
Яровой Андрій Ігорович

Відсутня 2 особа:
заступник голови постійної комісії - Кайдаш Юрій Анатолійович
члени постійної комісії: Здебська Валентина Павлівна

У роботі  постійної  комісії  взяв участь  Семенюк Юрій Анатолійович –
перший заступник голови обласної ради.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.  Про  хід  усунення  недоліків  проведення  реконструкції  КНП
“Кіровоградська обласна станція переливання крові Кіровоградської обласної ради”.

Інформує:  Русначенко Тамара Василівна – виконуюча обов'язки головного
лікаря КНП “Кіровоградська обласна станція переливання крові  Кіровоградської
обласної ради”

Мільто Олександр Анатолійович –  директор департаменту
капітального будівництва та інвестиційної діяльності Кіровоградської обласної
державної адміністрації

Полковенко  Антон  Васильович –  ТОВ  “Кіровоградський
будівельний альянс”

2. Про виконання заходів Комплексної програми охорони навколишнього
природного середовища у Кіровоградській області на 2021-2025 роки.

Інформує: Дубровський  В'ячеслав  Юрійович –  директор  департаменту
екології, природних ресурсів та паливно-енергетичного комплексу Кіровоградської
обласної державної адміністрації

3. Про стан оформлення територій та об'єктів ПЗФ відповідно до вимог
чинного законодавства України.
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Інформує: Дубровський  В'ячеслав  Юрійович –  директор  департаменту
екології, природних ресурсів та паливно-енергетичного комплексу Кіровоградської
обласної державної адміністрації

4. Про звернення громадянина Боброва Л.І про пропозиції щодо внесення
змін до рішення обласної ради від 10.03.2017 року № 255.

Інформує: Бобров Леонід Іванович — заявник
Ілик Роман Ігорович —  генеральний директор ОКВП “Дніпро-

Кіровоград”
5. Про лист голови ТКК обласної ради стосовно ефективної та економічної

діяльності ОКВП “Дніпро-Кіровоград” щодо участі підприємства у конкурсному
відборі інвестиційних програм та проектів, що можуть реалізуватися за рахунок
коштів ДФРР.

Інформує: Дрозд  Юрій  Васильович —  голова  постійної  комісії  обласної
ради

Ілик Роман Ігорович — генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”

6. Про  зняття з контролю постійної комісії обласної ради рішень обласної
ради.

Інформує: Дрозд  Юрій  Васильович —  голова  постійної  комісії  обласної
ради

Ілик Роман Ігорович —  генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”

На початку засіданні присутні 4 особи із загального складу постійної комісії 7
осіб.

Перед  початком  розгляду  питань,  голова  постійної  комісії  обласної  ради
запропонував проголосувати за запропонований перелік питань на розгляд постійної
комісії (одноголосно).

1. Про  хід  усунення  недоліків  проведення  реконструкції  КНП
“Кіровоградська  обласна  станція  переливання  крові  Кіровоградської
обласної ради”.

Слухали: інформацію  виконуючого  обов'язки  головного  лікаря  КНП
“Кіровоградська  обласна  станція  переливання  крові  Кіровоградської  обласної
ради”  Русначенко  Т.В.,  директора  департаменту  капітального  будівництва  та
інвестиційної  діяльності  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Мільта О.А. та представника підрядної організації щодо стану проведення робіт
із  усунення  недоліків  результатів  реконструкції  КНП “Кіровоградська  обласна
станція переливання крові Кіровоградської обласної ради”.

У ході  обговорення інформації  встановлено,  що не здійснено коригування
проектно-кошторисної  документації  по  зазначеному  об'єкту,  рішенням
Кіровоградської  обласної  ради  від  23  грудня  2020 року  № 16  “Про обласний
бюджет Кіровоградської області на 2021 рік” на зазначені цілі виділено кошти в
сумі  250,0 тис.  грн.,  до  цього  часу підрядною компанією не  усунено  недоліки
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робіт,  виконаних  відповідно  до  проектної  документації,  та  не  надано  перелік
робіт, які планується зробити за власні кошти підрядної організації.

У свою чергу, доповідач наголосив, що за дорученням голови обласної ради
всі необхідні роботи для завершення об'єкту будуть включені у відкорегований
проект.  Коригуванням  наразі  займається  проектна  організація  ТОВ  "ПВІ
"АГРОПРОЕКТ". За результатами проведеної  роботи департамент капітального
будівництва планує протягом місяця надати експертний висновок по об'єкту. 

Залишається основною проблемою електропостачання об'єкту.
У обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В., Семенюк Ю.А.
Дрозд Ю.В.: “Треба закріпити за бригадою спеціаліста з технагляду. За які

кошти планується до будувати об'єкт? Надайте графік виконання необхідних для
завершення реконструкції робіт.”

Семенюк  Ю.А.:  “Вважаю,  необхідно  вказати  термін,  до  якого  надати
зазначений  графік  робіт.  Крім  того,  із  переліку  виконаних  робіт  бачимо,  що
зазначено “виконано”,  але по факту більшість робіт не виконані  , або є значні
недоліки за фактом виконання робіт, а кошти на це використанні. Це не серйозно
та не ефективно!”

Мільто О.А.: “Ми готові до 05 серпня 2021 року надати такий графік робіт.” 
На всі запитання доповідачі надали відповіді (роз'яснення).
За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
«1. Рекомендувати  департаменту  капітального  будівництва  та  інвестиційної

діяльності Кіровоградської обласної державної адміністрації:
посилити контроль за проведенням у коротші терміни коригування проектно-

кошторисної  документації  по  об'єкту   КНП  “Кіровоградська  обласна  станція
переливання крові Кіровоградської обласної ради”;

надати до  05  серпня  2021  року обласній  раді  графік  виконання  необхідних
будівельних робіт по об'єкту із зазначенням конкретних термінів їх виконання та
відповідальних осіб.».

Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”-4 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 50 (додається).

2. Про  виконання  заходів  Комплексної  програми  охорони
навколишнього природного середовища у Кіровоградській області на 2021-
2025 роки.

Слухали: інформацію директора департаменту екології, природних ресурсів
та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації Дубровського В.Ю. щодо виконання заходів Комплексної програми
охорони  навколишнього  природного  середовища  у Кіровоградській  області  на
2021-2025 роки за перше півріччя 2021 року.

За наданою інформацією, реалізація природоохоронних заходів у першому
півріччі здійснювалася за рахунок коштів обласного бюджету та власних коштів
підприємства, встановивши, що за І півріччя 2021 року розпочато реалізацію 8
природоохоронних заходів із 30 запланованих програмою, що становить 26,7% та
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є низьким показником виконання, головними розпорядниками коштів обласного
бюджету не виконуються відповідні роботи щодо реалізації заходів програми.

У обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В., Шевченко Д.В.
На всі запитання доповідачі надали роз'яснення.
За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступні пропозиції:
«1. Виконання  заходів  Комплексної  програми  охорони  навколишнього

природного середовища у Кіровоградській області  на 2021-2025 роки за перше
півріччя є недостатньо ефективним.

2. Рекомендувати  департаменту  екології,  природних  ресурсів  та  паливно-
енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
посилити  роботу щодо своєчасного  та  в повному обсязі  виділення  необхідних
коштів  для  реалізації  природоохоронних  заходів  у  2021  році  та  їх  (коштів)
ефективного  використання  головними  розпорядниками  коштів  обласного
бюджету.».

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”-4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 51 (додається).

3. Про стан оформлення територій та об'єктів ПЗФ відповідно до вимог
чинного законодавства України.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства Кіровоградської облдержадміністрації Довжук О.В. щодо питання,
порушеного  у  зверненні  Світловодської  міської  ради  щодо  ситуації  в  Україні
відносно діяльності теплопостачальних підприємств у зв'язку із завершенням з 20
травня  2021  року  дії  Положення  про  покладання  спеціальних  обов'язків  на
суб'єктів ринку природного газу для забезпечення загальносуспільних інтересів у
процесі  функціонування  ринку  природного  газу  (ПСО),  затвердженого
постановою Кабінету Міністрів України від 19 жовтня 2018 року № 867.

Зокрема,  доповідач  зазначив,  що проведено  звірку матеріалів  по природо-
заповідних територіях області з 36 територіальними громадами та 8 державними
підприємствами,  відповідно  до  чинного  законодавства  України  видані
розпорядження  голови  обласної  державної  адміністрації  про  затвердження  18
положень  про  природно-заповідні  території,  процедуру  погодження  проходять
положення по 6 об'єктах ПЗФ, охоронні зобов'язання оформлено на 17 природно-
заповідних  територіях.  Але,  нагальним  залишається  вирішення  питання
винесення  в  натурі  (на  місцевості)  меж  територій  та  об'єктів  ПЗФ  області
загальною площею 1050 га.

У обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В., Семенюк Ю.А.
Дрозд  Ю.В.:  “на початку року я  просив  департамент  екології  підготувати

листи на територіальні громади з метою доведення до їх відома у кого які об'єкти
ПЗФ розташовані.  До  сіх  пір  не  зроблено  це.  Тому прошу Вас,  як  директора
департаменту, проконтролювати це особисто!”;

“З  інформації,  розміщеної  на  кадастровій  карті,  встановлено,  що в  межах
об'єктів ПЗФ надані земельні ділянки у сільськогосподарське користування або у
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власність.  Вам  це  відомо?  Чому  так  сталося?  Як  Ви  бачити  вирішення  цієї
ситуації?”

“Скільки  вам  потрібно  часу  для  проведення  інвентаризації  територій  та
об'єктів ПЗФ області?”.

Дубровський В.Ю.: “Необхідно встановлювати межі (винесення в натуру)”
Семенюк Ю.А.:  “Прохання  у зазначених  листах  на  територіальні  громади

вказати щоб вони взяли під особистий контроль не надання земельних ділянок
для сільськогосподарських потреб у межах ПЗФ”.

“Вважаю,  що  департаменту  екології  необхідно  спільно  із  департаментом
культури  та  територіальними  громадами  опрацювати  питання  функціонування
об'єктів  ПЗФ як  туристично-рекреаційні  ресурси  також,  можливість  створення
комунальних  підприємств  для  цієї  мети.  Це  моя  пропозиція  департаменту  до
уваги”;

“Ще у мене є запитання стосовно стану справ із Лісопарковою зоною, треба
прискорити вирішення питання”.

Доповідач надав відповіді та роз'яснення з питань.
За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
«1. Рекомендувати  територіальним громадам області:

спільно  з  департаментом  екології,  природних  ресурсів  та  паливно-
енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
активізувати  свою  роботу  щодо  взяття  під  охорону  територій  та  об’єктів
природно-заповідного  фонду,  з  проведенням  процедури  перереєстрації
охоронних зобов’язань відповідно до вимог чинного законодавства України;

посилити контроль  за  використанням  земельних  ділянок  в  межах
територій  природно-заповідного  фонду  області,  які  знаходяться  на  територіях
відповідних громад;

передбачити  в  місцевих  бюджетах  всіх  рівнів  кошти  для  фінансування
робіт по винесенню меж в натурі (на місцевості) територій та об’єктів природно-
заповідного фонду.

2. Рекомендувати департаменту екології, природних ресурсів та паливно-
енергетичного комплексу Кіровоградської обласної державної адміністрації:

оновити інформацію зазначену у Переліку об’єктів природно-заповідного
фонду  Кіровоградської  області,  що  розміщений  на  офіційному  сайті
департаменту екології, природних ресурсів та паливно-енергетичного комплексу;

надати обласній раді узагальнену інформацію за результатами проведеної
департаментом інвентаризації об'єктів та територій природно-заповідного фонду
області;

довести  до  відома  територіальним  громадам  області  інформацію  про
наявні об'єкти та території природно-заповідного фонду області, які розташовані
на відповідних територіях громад;

внести  зміни  до  Комплексної  програми  охорони  навколишнього
природного  середовища у Кіровоградській  області  на  2021-2025  роки з  метою
розширення  переліку  заходів  щодо  збереження  природо-заповідного  фонду
області та відповідно збільшення фінансування».

Інших пропозицій не надійшло.
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Голосували: “за”-4 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 52 (додається).

До роботи постійної комісії долучився секретар комісії Тесленко А.В.
Таким чином, на засіданні присутні 5 осіб із загального складу постійної

комісії 7 осіб.

4.  Про  звернення  громадянина  Боброва  Л.І  про  пропозиції  щодо
внесення змін до рішення обласної ради від 10.03.2017 року № 255.

Слухали: інформацію  громадянина  Боброва  Л.І  про  пропозиції  щодо
внесення змін до рішення обласної ради від 10.03.2017 року № 255 “Про тарифи
на  послуги  централізованого  водопостачання  та  водовідведення  та  з
централізованого  постачання  холодної  води,  водовідведення  (з  використанням
внутрішньобудинкових  систем)  обласного  комунального  виробничого
підприємства “Дніпро-Кіровоград” та порушень чинного законодавства України у
ході  діяльності  підприємства  (вх.від  27  травня  2021  року  №  Б-75/04.01-02  з
урахуванням вх.  від 29 червня 2021 року № Б-84/04.01-02 та вх.  від 28 липня
2021 року № Б-108/04.01-02), а також інформацію генерального директора ОКВП
“Дніпро-Кіровоград” Ілика Р.І. з даного приводу.

Під час обговорення громадянином Бобровим зазначено, що на його запит на
отримання публічної інформації ОКВП “Дніпро-Кіровоград” не надало відповіді
відповідно  до  чинного  законодавства.  Вважає,  що  керівництво  приховую  цю
інформацію  по  розрахункам  тарифів.  Пропонує  Бобров  Л.І.  встановити  єдину
систему  інформування  населення  з  даного  приводу  на  прикладі  КП
“Дніпроводоканал”.

У свою чергу, генеральний директор ОКВП “Дніпро-Кіровоград” вважає, що
підприємство надало на запит Боброва Л.І повну та вичерпну інформацію згідно з
вимогами законодавства України.

Дрозд  Ю.В.  також  зазначив,  що  на  офіційному  сайті  підприємства  не
знайшов  важливу  інформацію  по  діяльності  підприємства,  стану  води  тощо.
Тому, спочатку я підготую своє  депутатське  звернення  до підприємства  та Ви
надасте мені запитувану інформацію. А далі подивимося у якому вигляді  вона
буде.

Громадянин Бобров Л.І. крім всього зауважив на не відповідності рішення
обласної  ради  від   10  березня  2017  року  №  255   чинному  законодавству  та
пропонує внести до нього зміни.

У  обговоренні  взяли  участь:  Дрозд  Ю.В.,  Яровой  А.І.,  Семенюк  Ю.А.,
Шевчук А.С.

На всі запитання доповідачі надали роз'яснення.
Оскільки  питання  спірне,  за  результатами  обговорення  голова  постійної

комісії Дрозд Ю.В. поставив на голосування наступну пропозицію:
«1. Рекомендувати тимчасовій  контрольній  комісії  обласної  ради  стосовно

ефективної  та  економічної  діяльності  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  розглянути
питання,  порушені  у скарзі  громадянина  Боброва Л.І.  від  27 травня 2021 року
відносно  порушень  законодавства  України  під  час  діяльності  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”.
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2. Рекомендувати голові Кіровоградської обласної ради доручити відділу
юридичного забезпечення виконавчого апарату обласної ради вивчити пропозиції
громадянина  Боброва  Л.І.  стосовно  необхідності  внесення  змін  до  рішення
обласної  ради  від  10.03.2017  року  №  255  “Про  тарифи  на  послуги
централізованого  водопостачання  та  водовідведення  та  з  централізованого
постачання  холодної  води,  водовідведення  (з  використанням
внутрішньобудинкових  систем)  обласного  комунального  виробничого
підприємства “Дніпро-Кіровоград” на предмет відповідності їх до вимог чинного
законодавства України».

Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 53 (додається).

5.  Про  лист  голови  ТКК  обласної  ради  стосовно  ефективної  та
економічної  діяльності  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  щодо  участі
підприємства у конкурсному відборі інвестиційних програм та проектів, що
можуть реалізуватися за рахунок коштів ДФРР.

Обговоривши  інформацію,  викладену  у  листі  голови  ТКК  обласної  ради
стосовно ефективної та економічної діяльності ОКВП “Дніпро-Кіровоград” щодо
участі  підприємства у конкурсному відборі  інвестиційних програм та проектів,
що можуть реалізовуватися за рахунок коштів ДФРР та заслухавши генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград” Ілика Р.І. з даного приводу, встановлено,
що  проект  “Реконструкція  водогону  “Новоархангельськ-Смоліне”  для
водозабезпечення  смт. Смоліне  Маловисківського  району  Кіровоградської
області  (від  ПК0  до  ПК41.  Ліва  нитка)”  розміщено  на  онлайн-платформі  для
проведення оцінки та попереднього конкурсного відбору інвестиційних програм і
проектів, однією з умов чого є наявність співфінансування з місцевих бюджетів в
обсязі не менше 10 відсотків.

Доповідач зазначив, що водогін “Новоархангельськ-Смоліне” є проблемним
та потребує реконструкції. Розроблений відповідний проект має загальну вартість
17 млн.грн.

В обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В., Семенюк Ю.А., Шевчук А.С.
Зокрема,  члени  постійної  комісії  звернули  увагу  Ілика  Р.І.  на  уточнення

назви даного проекту.
За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
«1. 1. Підтримати  ініціативу  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  щодо  участі

підприємства  у  конкурсному  відборі  інвестиційних  програм  та  проектів,  що
можуть  реалізовуватися  за  рахунок  коштів  ДФРР  із  проектом  “Реконструкція
водогону  “Новоархангельськ-Смоліне”  для  водозабезпечення  смт. Смоліне
Маловисківського  району  Кіровоградської  області  (від  ПК0  до  ПК41.  Ліва
нитка)”.

2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації
розглянути  можливість  співфінансування  зазначеного  проекту  з  обласного
бюджету на 2022 рік у розмірі 10% від загальної його вартості 17 млн.грн».
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Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти рекомендації № 54 (додається).

6.  Про  зняття  з  контролю  постійної  комісії  обласної  ради  рішень
обласної ради.

Заслухали та обговорили інформацію голови постійної комісії обласної ради
Дрозда  Ю.В.  та  генерального  директора  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  Ілика Р.І.
щодо  пропозиції  зняти  з  контролю  постійної  комісії  обласної  ради  рішення
обласної ради як такі, що виконані чи у зв’язку із закінченням терміну їх дії.

У  ході  обговорення  голова  постійної  комісії  зазначив,  що  на  контролі
постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів на сьогодні перебуває понад 50
рішень обласної ради із змінами до тих чи інших рішень разом.

Серед  таких  рішень  обласної  ради  є  рішення,  які  вже  виконанні  та  не  є
актуальними, тому пропонується їх зняти з контролю нашої постійної комісії.

Дрозд Ю.В.: “Романе Ігоровичу, Вас було ознайомлено з такими рішеннями,
які стосуються ОКВП, то Ви не заперечуєте, вони є виконаними на сьогодні?”

У  Ілика  Р.І.  заперечень  не  було  відносно  зняття  з  контролю  тих  рішень
обласної ради, які стосувалися ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

За результатами обговорення, з метою покращення технічного стану об’єктів
та  споруд  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”,  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В.  поставив  на  голосування
наступну пропозицію:

«1. Рекомендувати  голові  Кіровоградської  обласної  ради  відповідно  до
пункту 12.8 Регламенту Кіровоградської обласної ради зняти з контролю наступні
рішення обласної ради:

від  23  листопада  2012  року № 391  “Про дострокове  припинення  права
користування  мисливськими  угіддями  Товариством  військових  мисливців  і
рибалок Збройних Сил України Кіровоградського гарнізону”;

від 10 березня 2017 року № 242 “Про погодження інвестиційної програми
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2017-2020 роки”;

від  02  березня  2018  року № 445  “Про внесення  змін  до   інвестиційної
програми  ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2017-2020 роки”;

від  11  грудня  2018  року  №  590  “Про  внесення  змін  до  інвестиційної
програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2017-2020 роки”;

від  10  грудня  2019  року  №  710  “Про  внесення  змін  до  інвестиційної
програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2017-2020 роки”;

від 22 серпня 2017 року № 354 “Про скасування рішення обласної ради від
14 червня 2013 року № 495 "Про затвердження Порядку встановлення лімітів на
використання  природних  ресурсів  у  межах  територій  та  об’єктів  природно-
заповідного фонду місцевого значення та Порядку видачі дозволів на спеціальне
використання  природних  ресурсів  у  межах  територій  та  об’єктів  природно-
заповідного фонду місцевого значення”;
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від 21 вересня 2018 року № 555 “Про виділення коштів ОКВП “Дніпро-
Кіровоград” на погашення заборгованості з електроенергії”;

від  17  вересня  2019  року  №  678  “Про  стан  готовності  господарського
комплексу області до роботи в осінньо-зимовий період  2019-2020 року”.».

Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 55 (додається).

На цьому голова постійної комісії  обласної ради Дрозд Ю.В. зазначив, що
питання,  які  пропонувалися  до  розгляду  на  засіданні  нашої  постійної  комісії,
вичерпано.

Бажаючих виступити з питання роботи засідання постійної комісії чи будь-
яких інших тем не було.

Дрозд Ю.В. подякував всім присутнім членам комісії за участь і злагоджену
роботу у засіданні нашої комісії та оголосив засідання  закритим.

Голова постійної комісії          Ю.Дрозд

Секретар постійної комісії        А.Тесленко


